

技術規格 | Product Specification

型號 Model	BLD-WL45
電壓 Voltage	3.7 V 
功率 Power	45 W
容量 Capacity	300 ml
產品尺寸 Product Dimensions	(H)150 (W)100 (D)100 mm
包裝尺寸 Package Dimensions	(H)130 (W)205 (D)130 mm
淨重 Net Weight	0.62 kg
總重連包裝 Gross Weight	0.74 kg

食品處理器系列 | Food Processor Series



迷你多功能攪拌機
Mini Food
Processor
BLD-M30



無線3合1手提攪拌棒
Cordless 3-in-1
Hand Blender
PRG-WL18



迷你攪拌機
Mini Blender
BLD-M25



真空抗氧攪拌機
Anti-Oxidation
Vacuum Blender
VBR-108



圖片只供參考。Images are for reference only.

產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。中英文版本如有出入，一概以中文版為準。

Specification is subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most updated version. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.

德國寶（香港）有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

中國香港 Hong Kong, China

銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9號 ☎ +852 6530 5963
Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 3110 2030

土瓜灣新寶工商中心地舖 ☎ +852 9387 2380
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖 ☎ +852 9018 9648
Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 3907 0356

中國內地 Mainland China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 T. +86 757 2219 6888
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang,
Shunde District, Foshan City

中國澳門 Macau, China

澳門青洲大馬路(青洲新路)515號 T. +853 2875 2699
美居廣場第二期1樓A座
1 Andar A, Edif. Mei Kui Kuong Cheong
Fase 2, 515 Av. do Conselheiro Borge



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed.

BLD-WL45-PS-23(1,1)

GERMAN
POOL



無線迷你攪拌機

BLD-WL45



無線使用
Cordless



3片刀頭
3 Blades



迷你便攜
Mini & Portable



乾濕食材一鍵搞掂 輔食好拍檔

One-Touch Food Processing Perfect For Baby Food

德國寶全新無線迷你攪拌機，配備23,000 RPM高速摩打及鋒利旋風式3刀頭，無論乾、濕食材都能攪拌至極細緻，無論製作醬料、餡料、奶昔、調味料皆可，亦是新手父母製作嬰兒輔食的好拍檔。

All new German Pool Cordless Mini Chopper is equipped with a 23,000rpm high speed motor and 3 razor sharp blades to thoroughly chop or blend all sorts of food, simply tap one button and you can chop herbs, create fancy sauces, dressings, stuffings, smoothies and even baby food, perfect for small families especially newbie parents!

切碎食材
Chop Food

健康奶昔
Fruit Smoothie

攪拌醬料
Blend Sauces

嬰兒輔食
Baby Food



無線使用 迷你輕巧便攜

Cordless & USB Rechargeable

Compact Design For Easy Portability

極致迷你機身與手掌尺寸相約，重量亦只有約600g極輕巧。續航力超強，充滿電後可使用約50次，無論在家烹調備料，或攜帶外出燒烤、露營、野餐時使用，甚至隨時為嬰幼兒製作輔食，都極之方便。

Only 600g light and small enough to fit in the palm of your hand. Up to 50 uses on a single charge, and cordless design gives you the freedom to use it anywhere – kitchen, bring along to BBQ, camping, even bring along on baby outings so you can whip up fresh applesauce anytime!



旋風式3片刀頭 高速切割

3 Stainless Steel Blades

Mince Thoroughly in Seconds

食品級304不銹鋼刀頭特別採用旋風式3刀片設計，360°旋風式切割食物；短按5秒極速切割辣椒絲、蔥段，長按10秒將食材攪拌至極蓉泥狀，讓您自由控制食材細膩程度。

3 food-grade 304 stainless steel blades together with high speed motor make for fast and thorough chopping; short-press 5 seconds for chopping chili, scallion and other herbs, or long-press 10 seconds to mince garlic or puree pumpkin and other vegetables.



乾濕食材一鍵搞掂 輔食好拍檔

One-Touch Food Processing Perfect For Baby Food

德國寶全新無線迷你攪拌機，配備23,000 RPM高速摩打及鋒利旋風式3刀頭，無論乾、濕食材都能攪拌至極細緻，無論製作醬料、餡料、奶昔、調味料皆可，亦是新手父母製作嬰兒輔食的好拍檔。

All new German Pool Cordless Mini Chopper is equipped with a 23,000rpm high speed motor and 3 razor sharp blades to thoroughly chop or blend all sorts of food, simply tap one button and you can chop herbs, create fancy sauces, dressings, stuffings, smoothies and even baby food, perfect for small families especially newbie parents!

切碎食材
Chop Food

健康奶昔
Fruit Smoothie

攪拌醬料
Blend Sauces

嬰兒輔食
Baby Food



無線使用 迷你輕巧便攜

Cordless & USB Rechargeable

Compact Design For Easy Portability

極致迷你機身與手掌尺寸相約，重量亦只有約600g極輕巧。續航力超強，充滿電後可使用約50次，無論在家烹調備料，或攜帶外出燒烤、露營、野餐時使用，甚至隨時為嬰幼兒製作輔食，都極之方便。

Only 600g light and small enough to fit in the palm of your hand. Up to 50 uses on a single charge, and cordless design gives you the freedom to use it anywhere – kitchen, bring along to BBQ, camping, even bring along on baby outings so you can whip up fresh applesauce anytime!



旋風式3片刀頭 高速切割

3 Stainless Steel Blades

Mince Thoroughly in Seconds

食品級304不銹鋼刀頭特別採用旋風式3刀片設計，360°旋風式切割食物；短按5秒極速切割辣椒絲、蔥段，長按10秒將食材攪拌至極蓉泥狀，讓您自由控制食材細膩程度。

3 food-grade 304 stainless steel blades together with high speed motor make for fast and thorough chopping; short-press 5 seconds for chopping chili, scallion and other herbs, or long-press 10 seconds to mince garlic or puree pumpkin and other vegetables.

